
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Rady Gminy w Przewozie

w dniu 5 czerwca 2018 r.

Przewodnicząca rozpoczęła posiedzenie o godzinie 08.03. Nieobecny na rozpoczęciu był 

radny Krzysztof Serwatka

Pkt 1. Omówienie projektów uchwał.

Projekt w sprawie zmiany budżetu na 2018 r. omówiła z uzasadnieniem pani Skarbnik. 

Wyjaśniła, że zwiększa się środki ponieważ wpłynęły zwroty kosztów poniesionych na realizację 

projektów unijnych, konkretnie z organizacji  imprez z lat  ubiegłych i  bieżącego roku. Należało 

również wygospodarować środki na dotację dla gminy Żary w związku z realizacja partnerskiego 

projektu parkowego. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie – 3 głosy za. 

Projekt  w  sprawie  pomocy  finansowej  dla  gminy  Żary  omówiła  z  uzasadnieniem pani 

Skarbnik. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

Projekt  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu przedstawiła pani Skarbnik. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie – 3 głosy za. 

Projekt  w sprawie absolutorium przedstawiła pani Skarbnik. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie – 3 głosy za.

Projekt w sprawie nabycia nieruchomości na mienie komunalne gminy Przewóz omówił 

z uzasadnieniem  Wójt.  Wyjaśnił,  że  chodzi  o  działkę  w  Potoku,  na  której  będzie 

wybudowana oczyszczalnia ścieków. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie – 3 głosy za.

Na posiedzenie przybył radny Krzysztof Serwatka.

Odnośnie projektu Regulaminu w sprawie dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie  Gminy Przewóz  Wójt  wyjaśnił,  że  zostanie  on  szczegółowo omówiony na  sesji  razem 

z uchwałą w sprawie dopłat do stawek za dostarczanie wody i odbiór ścieków. 

Pkt 2. Sprawy bieżące.

Radny Kamiennik zgłosił, że mieszkańcy Przewozu proszą o dodatkowy dostęp do wody na 

cmentarzu. 

Radny Kamiennik zasugerował, że warto byłoby pomyśleć o wymianie podłogi w GOK-u. 

Wójt odpowiedział, że priorytet to naprawa pieca w kuchni w GOK-u ponieważ się zawalił. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o godzinie 9.14. 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk


